
 

 

Aquest dissabte es va celebrar a Tarragona la Jornada d’apostolat seglar de 
Catalunya, organitzada per la Comissió Interdiocesana, formada pels delegats d’apostolat 
seglar de les 10 diòcesis catalanes (Tarragona, Tortosa, Lleida, Barcelona, Sant Feliu, 
Terrassa, La Seu, Girona, Vic, Solsona).  

Vam ser acollits molt bé per la diòcesis de Tarragona que va posar tota la 
infraestructura per què aquest esdeveniment fos un èxit, la trobada va ser una reflexió 
sobre uns dels itineraris que en el congrés de laics del 2020 es va celebrar en Madrid i que 
es va quedar de començar a treballar per què l’Església es poses en sortida, aquest primer 
itinerari era «Primer Anunci: Poble de Déu unit en la missió», en un primer moment vam 
tenir unes paraules per part del Arquebisbe de Tarragona Mn. Joan Planelles i Barnosell, 
després ens va animar a segur endavant el Bisbe responsable de CIAS Mn. Sergi Gordo i 
també va dir-nos unes paraules el Director de la Comissió Episcopal laics família y vida. 

Després vam passar a explicar el treball realitzat durant aquests darrera anys des 
de que vam celebrar el congrés fins ara va ser dirigit per Josep Otón Catalán, professor 
del ISCREB, i va recordar la importància dels laics en l’evangelització i de donar testimoni 
de l’amor de Déu als homes i dones del nostre mon. 

Més tard els presents es van repartir en grups i van anar a reflexionar sobre el 
Primer Anunci en la vida quotidiana, comunitat eclesial, acompanyament i eines i 
instruments per poder donar a conèixer el primer anunci. 

Els que vam voler per la tarda vam tenir un guia de luxe que ens va ensenyar la 
magnifica catedral de Tarragona 

A continuació hi va haver una posada en context, del que s’havia viscut al Congreso 
de Laicos del 2020 i en el Encuentro de fa uns dies, alternant amb breus moments de 
pregària, que ens ajudaven a posar-nos en presència del Senyor i posar en mans de 
l’Esperit la nostra tasca com a cristians. De les conclusions de l’Encuentro ens en va parlar 
en Josep Oton, que ens va recordar que ser cristià vol dir estar en camí i, per tant, és 



important amb qui caminem i cap a on anem. I va destacar aspectes com: la sinodalitat i 
el discerniment (Déu ens parla, tot el poble de Déu escolta a Déu escoltant-nos els uns als 
altres. Per discernir cal escoltar, perquè escoltant elaborem el pensament); el respecte a 
la diversitat (Jesús és el camí, però per seguir-lo no tots fem els mateixos passos); la 
importància que els laics prenguem el protagonisme, però sempre en comunió, ja que 
només serem imatge de Déu en la mesura que siguem comunitat.    

Després ens vam repartir en 4 grups per treballar cadascú un dels aspectes 
importants del primer anunci: la vida quotidiana, l’acompanyament, la comunitat i la 
formació. Per acabar amb un moment de compartir el ressò del matí i intentar concretar 
en petits grups una frase que donés resposta a les preguntes: Què ens comprometem a 
fer? Cap a on volem anar junts? 

De les frases que es van recollir destacaria les ganes de molts dels presents a viure 
la fe amb més alegria, amb més compromís, de perdre la por d’anunciar Jesús. 

Finalment ens vam reunir tots per fer una recollida de lo que creiem més important per 
treballar el Primer Anunci en les nostres diòcesis catalanes. 

Vam celebrar l’Eucaristia presidida per el Bisbe Responsable del CIAS Mn. Sergi Gordo. 

Vam dinar en el claustre del seminari i abans d’agafar l’autocar de tornada vam 
poder gaudir de la visita a guiada a la Catedral, amb l’Andreu Muñoz, delegat de cultura 
de l’Arquebisbat de Tarragona i director del Museu Bíblic Tarraconense. Una visita que, 
com ell mateix va dir, és un passeig per 20 segles d’història -des del temple romà a August, 
una primitiva catedral visigòtica, la residència dels canonges… que, passant pel grandíssim 
claustre romànic, ens va dur fins a la Catedral, per meravellar-nos de l’orgue, el retaule 
major, el rosetó… i per acabar a la capella amb les relíquies de Santa Tecla.  

 

     

 



         

    

 

 



 

 


